
T-46. 2020. 09. 23. F. M. a Rómabeliekhez írt levélről.

Kedves Szülők és Gyerekek!

Közzéteszem F. M.nak a levelét. Ő a nyári szünetben a Rómabeliekhez írt levelet olvasta.
(Elolvasta még a Kolossébeliekhez írt levelet is, de arról majd később írok.)

A Rómabeliekhez írt levél tanulsága, üzenete számomra
Amiben mást megítélek, önmagamat kárhoztatom. Róm 2,1.
Isten nem személyválogató. Róm 2,11.
Nincsen egy igaz ember sem. Róm 3,10.
Isten kegyelméből ingyen igazulunk meg. Róm 3,24.
Jézus Krisztus meghalt a bűneinkért. (Az enyémért is.) Róm 4,25.
A hívő emberben a test (a régi) és a szellem (az új) egymás ellen harcol, és eleinte a régi, a
bűnös győz. De Jézus Krisztus meg tud szabadítani a bűn hatalmától. Róm 7,14-25.
Minden a javunkra van. Róm 8,28.
Semmi nem választhat el Isten szeretetétől. Róm 8,38-39.
Aki Istenben hisz, nem szégyenül meg. (Néha meg kell alázkodnunk, hogy ne fuvalkodjunk
fel.) Róm 9,33.
Szeretetünk képmutatás nélkül legyen!! Róm 12,9.
A gonoszért gonosszal ne fizessük. Róm 12,17.
Mindenkivel békességben éljünk, és magunkért ne álljunk bosszút. Róm 12,18-21
Engedelmeskedjünk a felső hatalmasságoknak. Róm 13,1.
Csak Istennek éljünk. Róm 14,7-9

Aranymondás:
Róm 8,28: Tudjuk pedig, hogy azoknak, akik Istent szeretik, minden javukra van…

Kérdés: Ha Isten annyira szereti az embereket, hogy egyszülött Fiát adta értük, akkor miért
teremtett olyan embereket, akiken haragját és hatalmát kívánja megismertetni? Róm 9,22.
Válasz:
Először is be kell látnunk, hogy Isten azt tesz az emberrel, amit akar, mint ahogy a fazekas
bánik az agyaggal.
Másodszor ha a haragját és hatalmát valakin megmutatja, mint pl., a fáraón, azért teszi, hogy
a többi ember és más népek okuljanak belőle, és a javukra váljon. Róm 9:17 Mert azt mondja
az írás a fáraónak, hogy: Azért támasztottalak téged, hogy megmutassam benned az én
hatalmamat, és hogy hirdessék az én nevemet az egész földön. Tudjuk is az Igéből, hogy
milyen sokáig emlegették a népek, és félték azt a hatalmas Istent, aki a fegyvertelen népet
megszabadította az akkori világhatalomnak számító fáraó hadseregének a kezéből, és
elpusztította az egész hadsereget.
Harmadszor: A fáraóval nem személye miatt, hanem pozíciója (mert király volt) miatt bánt
így Isten. Ez azt is jelenti, hogy majd az utolsó ítéletkor az igazságos Jézus Krisztus ezt
figyelembe veszi, és emiatt nem fog elkárhozni. Ha mégis elkárhozik, akkor nem emiatt lesz,
hanem a saját egyéni életének másféle bűnei miatt.

Szeretettel:
Debrecen, 2020. szeptember 23-án, szerdán.
Apostol Imre bácsi


